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Dagsorden 

 

Referat 

 

1. Tegnstyrer:  

 

Referent:  

BN 

 

SK 

  2. Godkendelse af referat Er godkendt via mail 

 

 3.  Vejrudsigten 
 

Deltagere: Camilla (CAM), Stine (SK), Britt (BN) Mariah 

(MCS) 

 

4. 

 

Økonomi 
 

 

Status på økonomi i 2024 

Vi har brugt lidt over 10.000 kr på medlems 

arrangementer (udover LL egne som medlemsmøde, 

fødselsdag og GEFO), og det var målet. Der er et overskud 

på 2.429,41 kr. i banken pr. 21.12.24. 

 

Egenkapital på ca 25.462,91 kr.   
 
BEstyrelsen drøfter, hvordan vi kan få brugt vores 

egenkapital, LL er ikke med henblik på overskud, men 

medlemmerne skal føle de får noget for pengene. 

 

Status 2025 

Bestyrelsen er enige om at forøge tilskud til 

arrangementer fra 2.000 kr. til 2.500 kr, for at se om vi kan 

bruge mere af egenkapitalen. 
Vi har også fået flere medlemmer og dermed flere 

kontingent indbetalinger, så det er fint med større tilskud 

til arrangementer. 

 

Skal meldes ud til GEFO og FB 

 

Pengeramme 
Opdateret ift. forplejning på 50 kr. pr. person til online 

møder, vi har ofte online møder og ikke så mange fysiske. 



Enkelte andre punkter er ændret ift. beløb og ordvalg. 
Bestyrelsen skal underskrive.  

 

OBS - at bestyrelsen kan dele mere økonomi ud til 

medlemmerne, så de kan følge med og måske føle sig 

motiveret. Fx kvartalsstatus over økonomi, fonde 

ansøgninger, tilskud osv. 

5. Content SoMe  

6. Intern 
 

 

- Opsamling på tjekliste fra medlemsmøde (SK) 
Opdateres ifm. GEFO og fremlægges der. 

 
- Video af referater (SK) 
Overveje om det kunne være en ide med referat/resume 

af vores bestyrelsesmøder med de vigtigste punkter på 

video. MCS tovholder 
 
- Medlemsliste opdateres på FB + restance? (BN) 
SK og CAM tjekker op på FB, hvem der er medlem og ikke 

medlem længere. Samt får inviteret dem som mangler. BN 

skriver i Trello og medlemsliste i excel, hvem der har 

meldt ud og hvem der har meldt ind til Ladylike.  
Velkomst funktion på FB skal slås til, så medlemmer kan 

se tilstrømningen. 
 
- Skab i 1866 - hvad skal der ske med den? (BN) 

Vi skal have tjekket op på, hvad det indeholder, og derfra 

beslutte, om vi fortsat har brug for det.  
Som det er nu er der lidt alkohol og nogle festartikler. 

Skabet er ikke brugt i 2 år, vi betaler ca 350 kr. om året for 

det. SK har nøglen. 

 
- Telegram broadcast (CM) 
SK og CM har oprettet og testet lidt. 
Informations kanal, kunne være god at have som 

supplement til FB og IG, da de platforme er algoritm 

afhængig og ikke altid at beskeder kommer helt ud til alle.  
Vi kunne lave en prøve på 3 mdr for medlemmer og 

derefter evaluere. 

7. Ekstern 

 

- Fremtidsstruktur med Tegnbuen og Fleur (SK) 

Afholdt møde med DDL, hvor det viser sig at der ikke er 

penge pulje ifm ressourcer som først meldt ud. Både Fleur 

og Tegnbuen melder sig ud, pga det kræver frivillige 

kræfter som der ikke har. 



Bestyrelsen diskuterer, at vi tager det op til GEFO til 

information og vi taler om, hvordan vi får viden fra DDL 

som vi kan bruge. 

 
- Foreningsnetværksmøde 8. februar (SK) 
SK og MCS deltager i Odense. Aftales at ovenstående  

bringes op under punktet prøvehandlinger. 
 

8. Arrangementer 

 

Opsamling fra sidst: 
-Thomas Rathsack, jægersoldat.  
Mail til DDL/Brit er sendt engang i efteråret, DDL foreslår 

at slå sammen med andre foreninger eller søge konkrete 

fonde. Men det hjælper ikke bestyrelsen, da vi ikke har 

viden om det. SK gensender mail. 

 
-Everest ekspedition af kvindelig bjergbestiger - hvem vil 

lave video? SK gør. 

 
-Ophold på CBG 
Måske en ide til landsdækkende empowerment weekend 

for kvinder.  

 
Evaluering af: 
-Biograftur 

Gik som smurt, ingen afbud (8 deltagere). 

 

-CopenHot 
Fungerede godt med kommunikationen inden. Selve 

dagen var super hyggelig, 16 kvinder kom (2 afbud). 
 
Opmærksom på ift. betalingen, mest optimalt hvis 

arrangørerne selv lægger ud, så vi er sikre på at det er 

korrekt dato/tid. 

 

Kommende:  
–Bjørn Blumeier 

Fuldt hus. Skal lige følge op på om der er styr på selve 

dagen (SK) 
 

–GEFO - henvendelse fra Louise/KP 

2 tolkestuderende deltager for at se hvordan GEFO 

afholdes på tegnsprog. Vi er alle enige om at de er 

velkomne. 



BN tjekker op på datoer og spørger dirigent/referent.  
 
– Fødselsdag 
mandag 12. maj; begivenhed oprettes (CM MCS) 
 
Nye: 
- Sheltertur (CM) 
Cathrine er ved at undersøge nærmere og har fundet et 

sted. Skal orienteres om tilskud på 2500 kr. 

 

9. Eventuelt 

 

Bestyrelsen opretter telegram gruppe med indkomne 

mails, så vi sikrer os at der bliver besvaret/handlet 

korrekt. 

 

10. Næste bestyrelsesmøde Fysisk ifm. GEFO.  
5. marts kl. 16 på SK arbejdsplads 
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